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Paweł Barucha: wystarczy chcieć 

W styczniu do koszyka świadczeń stomatologicznych dodano kilka nowych pozycji. Komisja
Stomatologiczna opiniowała projekt wprowadzenia zmian już w marcu ubiegłego roku. Zmiany są
oczekiwane i bardzo potrzebne, ale wprowadzenie ich w życie przez Ministerstwo Zdrowia okazało
się całkowitą klapą.
Trudnej sytuacji można było uniknąć, współpracując z samorządem. Od dawna postulujemy nowe
wyceny w stomatologii dziecięcej, zachowawczej i ortodoncji. Przesłaliśmy nawet gotowe
podpowiedzi w uwagach do projektu. Nam również zależy na sprawnym działaniu systemu. 
Cała ta sytuacja pokazuje dobitnie, że Ministerstwo Zdrowia nie słucha tych, którym zależy na
dobru pacjentów. A przecież mamy samorząd, który podpowiada najlepsze rozwiązania, mamy
Radę ds. Rozwoju Stomatologii, w której zasiadają ludzie bezpośrednio zaangażowani w tę część
lecznictwa. Wystarczy tylko chcieć.
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